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Tilstede: Lone, Pernille, Maja, Mette, Kenneth, Michelle, Iben, Maria, Mette, Joan, Kathrine, Christin og Stine  Afbud: ingen 

Tid Dagsordenpunkt Fremstilling Referat 

19.00-19.05 Godkendelse af referat fra d. 27/8 De forældrevalgte underskriver Referatet er godkendt. 

19.05-19.30 

 

Tilsyn med princip • Godkendelse af tilretning af princip 
for klassedannelse. Underskrift fra 
formand 
 

• Jfr. Årshjul: Skolens 
antimobbepolitik – se hjemmeside 

Princippet er godkendt. 

 

 

Punktet om klassekonferencer skal fjernes, der 

holdes ikke længere klassekonferencer. 

Tilføjelser: 

Forældre kan/skal henvende sig til klassens 

lærere/pædagoger, hvis de hører om mistrivsel i 

klassen, for at sikre at der er eller kommer viden 

herom. 

Forældreinddragelse.  

Ledelsen tager antimobbepolitikken med til 

kvalificering på afdelingsmøderne og laver et udkast 

til en ny antimobbepolitik. 

19.30-19.45 Nyt fra skolen • Ansættelse af indskolingsleder: 

orientering om proces 

• Økonomi – herunder ”fagligt løft af 

folkeskolen” 

• Covid-19 – praktikanter m.m. 

Samtaler den 20/10. Martin er med som 

repræsentant for skolebestyrelsen. Ansættelse pr. 

1/12. 

HR laver efterfølgende en personlighedsprofil og 

onboarding-proces med den nye indskolingsleder. 

 

Vi har fået midler til læreransættelse ifm. fagligt løft af 

folkeskolen. Vi har ansat Morten i en stilling som 

tech-lærer uden fast skema.  
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Vi afsluttede sidste år med et underskud på ca. 

700.000 og går ud af dette år med et lille overskud på 

ca. 100.000. 

 

De nuværende Corona-restriktioner er netop 

forlænget til 31/10. Mange af de faste arrangementer 

fx samlinger, musical, halloween, galla mv. vil i 

indeværende skoleår blive skubbet eller aflyst. 

Vi får 19 praktikanter fra lærerseminariet efter 

efterårsferien. De er selvfølgelig informereret om 

retningslinjerne på skolen. 

Bibliotekarerne anvender visirer, da de har kontakt 

med mange forskellige elever. 

 

19.45-20.15 Trafik omkring skolen • Orientering om hidtidige indsatser 

• Drøftelse om det videre forløb 

Der var møde om en indsats i november 2018, hvor 

følgende blev foreslået: Skilteplan, 

parkeringsrestriktioner, standsningsforbud foran 

skolen. Der var også forslag om evt. afholdes 

cykelskole for at lære elever at anvende den 

anbefalede rute fra Fuglebakkekvarteret. Eller en 

særlig konkurrence med opstillede cykelscore på 

ruten til tunnellen.  

 

Forslag fra bestyrelsen om: kiss ’n ride zone, 

reguleringer/anbefalinger om at elever fra 4. Klasse 

og op selv skal kunne komme til skole, male gule 

kantsten, stiplede linjer, anvendelse af 

parkeringspladsen ved Tarupcentret, afsætningszone 

på Tarupvej mellem skolerne – så skal skiltene 

erstattes med bomme, som kan hæves i tidsrummet 
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for afsætning.  

 

Vi inviterer trafikkoordinator og politi med til et af de 

kommende skolebestyrelsesmøder og drøfter 

mulighederne. 

20.15 – 20.30 Skolefoto • Orientering og drøftelse pba 

forældrehenvendelse vedr. Pris på 

fotopakker 

Der er ikke det store prisudsving hos udbyderne. De 

forældrevalgte oplever ikke hype blandt børnene om, 

at det er vigtigt at have portrætfotos.  

Corona-retningslinjerne ift. At tage både person- og 

klassebilleder blev overholdt.  

20.30-20.45 Internationalt samarbejde • Orientering og drøftelse vedr. 

Fremtidig rejseaktivitet og 

opmærksomheder i lyset af Covid-

19 

Vi har forskellige internationale samarbejder, som pt. 

er i bero grundet Corona. Hvilke opmærksomheder 

skal vi have fremadrettet ved evt. mulighed for 

genoptagelse: en exitstrategi, hvis forholdene 

pludselig ændrer sig; signalværdi ift. at sende unge 

mennesker på rejse, når de unge ikke må holde 

sociale arrangementer, fester mv; der kan være 

meget planlægning, der går til spilde, hvis det 

kommer til en aflysning; aflysninger er hårde for dem, 

der skal afsted; hvis nogle bliver syge på rejsen; 

flyrejser er mere problematiske, hvis det kommer til 

pludselig hjemsendelse. 

 

Forslag: det internationale samarbejde kan holdes 

ved lige online. 
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20.45-21.00 

 

EVT.  Vi har haft uanmeldt besøg af arbejdstilsynet og fik 

en grøn smiley. 

 

Vi nåede ikke at lave høringssvaret vedr. Fremtidens 

skole på vegne af skolebestyrelsen i foråret. 

 


